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   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Băloiu Maria care a 
fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.77/2008 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
 

 D-na Băloiu Maria: 
              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 

 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 
Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 14 consilieri. Lipsesc motivat: Răscolean 
Pavel, Răducea Ionel, Pop Cristian, Magaon Jane, Boiangiu Maria, Şerban Ioan 
Daniel şi Ferenczi Istvan. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar 
Nicolae Schiau, dl. viceprimar Simion Jitian, d-nul secretar Aurel Raţă-Bugnariu 

Ca invitaţi participă d-nul Bilei Lucian, Şef Serviciu Urbanism. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă cu unanimitate de 
voturi.  

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 
consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin 
sau rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, 
pentru a se consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de 

Consiliul local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi 
completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  



- d-lui Dan Ioan care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Popa Mircea Marcel care prezintă raportul comisiei juridice 
-    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 
Dl. Răceanu Viorel: 
”La şedinţa trecută, domnul director Arion a prezentat greşit 

numerotarea forajelor.  Dânsul a spus că este vorba de scoatere din funcţie a 
forajului 5. Eu nu am fost de acord ca forajul 5 să fie scos din funcţie pentru că 
este forajul de capacitate cea mai mare. 

Forajul 1 are cea mai mică capacitate. Celelalte foraje pot 
compensa capacitatea forajului 1 dacă este scos din funcţie. 

Am verificat la faţa locului şi pot spune şi eu că nu se poate face o 
extindere în lateral pentru că există stânca.  

Se justifică pe deplin acest proiect şi sunt de acord să se scoată din 
funcţie forajul 1 din funcţie.  Deci sunt de acord cu extinderea staţiei. 

Pentru că discutăm de bunuri din domeniul public, fiindcă noi am 
scos din funcţie termoficarea, vreau să spun că din datele pe care le reţin din 
documentaţie, conductele, magistralele din C1 şi C2, care sunt la suprafaţă, şi tur 
şi retur totalizează peste 500 tone de metal.  

Nu ştiu ce se întâmplă cu aceste conducte, ar trebui să le 
valorificăm, să le scoatem din funcţie, pe cele care sunt racordate în exterior. Nu 
mă refer la cele îngropate în pământ, dar ieşirea din combinat până la intrarea în 
oraş este aeriană. 

Am văzut că la fostul Şantier 1, cineva a început să taie din 
conductă, este bun public. Noi avem peste 500 tone de metal, care pot fi 
valorificate. 

De pe lacul Cinciş au dispărut  ştrandurile plutitoare, a dispărut de 
la pădure linia ferată, tunel, tot ce a fost metal a dispărut. 

Părerea mea este că trebuie făcut ceva cu această conductă.” 
Dl. Magheru Liviu: 
”Eu spun că hotărârea este bine-venită. Este bine ca Hunedoara să 

beneficieze de o staţie de tratare a apei. Ştiu ce înseamnă o staţie de tratare, am 
văzut destule. Este un lucru deosebit. Dacă se va realiza, în timp, şi problema 
pierderilor de apă la nivelul oraşului, atunci vom avea în mod cert apă suficientă 
pentru consum. 

Referitor la fierul vechi ce poate fi recuperat din conducte, dacă se 
dovedeşte că aceste conducte sunt ale noastre, atunci putem să trecem la 
valorificarea acestora, ca fier vechi.” 

 



Dl. Primar Schiau Nicolae: 
„Domnule Răceanu, o parte din aceste conducte au fost demolate 

de noi, pot spune că tronsonul acela aerian ce era pe str. Moldovei, noi l-a 
dezasamblat, o parte din ţevi care au fost bune le-am dus la Unitatea Militară, iar 
o parte a fost predată prin centrele de colectare, iar banii au fost viraţi în bugetul 
local. 

 Este adevărat, trebuie să mai vedem acele tronsoane, de exemplu 
pe  str.  Capraţi, trebuie să vedem tot ce aparţine domeniului public.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
Se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.101/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Primar Schiau Nicolae: 
„Domnilor consilieri, am plăcerea să vă anunţ faptul că în data de 

13 mai 2008, Alteţa Sa Regală, Principele Radu al României, va efectua o vizită 
în municipiul Hunedoara, în calitatea sa de reprezentant special al Guvernului 
României. În cadrul vizitei, între orele 900-1330  va avea loc o întâlnire  cu 
reprezentanţii primăriei şi a consiliului local, o întâlnire cu profesori şi elevi ai unui 
liceu din oraş, o întâlnire cu reprezentanţi ai bisericii române, precum şi mass-
media. 

Deci, marţi în 13 mai vom include în cadrul vizitei Principele Radu 
al României şi vizitarea Castelului Corvinilor, probabil, vom avea prima dată o 
întâlnire, aici, la sediul Primăriei, cu reprezentanţi ai Primăriei, cu reprezentanţi ai 
Consiliului Local. 

Vom stabili liceul care va fi vizitat.  
Deci am vrut să ştiţi că va avea loc această vizită a Principelui 

Radu al României în data de 13 mai 2008 în municipiul Hunedoara.”  
 
 

              D-na Băloiu Maria : 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar 

închisă şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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MINUTA 
şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 30.04.2008 
 

 
 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi proiect de hotărâre  privind hotărâre  privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al municipiului Hunedoara în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara a unor  bunuri  aflate în incinta actualei „Staţii de tratare 
a apei de la Sâmpetru”, precum şi acordarea avizului de către Primarul 
municipiului Hunedoara în vederea  emiterii  de către Consiliul Judeţean 
Hunedoara a autorizaţiei de desfiinţare pentru decantor, atelier  mecanic, clădire 
foraj. 
 Hotărârea Consiliului Local nr.101/2008 – în unanimitate  

 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 
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Astăzi 07.05.2008, am procedat la afişarea la sediul Consiliului local al 
municipiului Hunedoara a minutei şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara  din data de 30.04.2008. 

 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 

 
 
 

 
 
 
 

 


